Manhattan Geography

Manhattan is an island just 13 miles long and 2 miles wide . It is the centre of American finance, advertising , art theatre, publishing , fashion - and much more. The borough of Manhatten is what most people think of New York, one of the most exciting cities in the world. 

Manhattan is divided into the East Side and the West Side. The dividing line is Fifth Avenue. So, for example , East 47th Street begins at Fifth Avenue, as does West 47th Street. 

Manhattan is also divided , wuth less exactnes, into Lower (Downtown), Midtown and Upper (Up-town) Manhattan. As you go North, or uptown, the street numbers get higher. Lower Manhatta refers to street numbers below 14th Street and Central Park, and Upper Manhattan to the renaming, northern, part of the island. 

Перевод текста: Manhattan Geography

Манхэттан - остров, только 13 миль длиной и 2 мили шириной . Это - центр американских финансов, рекламирования , художественного театра, публикации , мода - и намного больше. Городок Manhatten - то, что большинство людей думает о Нью-Йорке, один из самых захватывающих городов в мире. 

Манхэттан разделен на Ист-Сайд и Западную Сторону. Разделительная линия - Пятая Авеню. Так, например , Восточная 47-ая Улица начинается в Пятой Авеню, так что делает Западную 47-ую Улицу. 

Манхэттан также разделен , wuth меньше exactnes, в Более низкий (Центр города), Центр города и Верхний (Жилые кварталы города) Манхэттан. Поскольку Вы идете Север, или жилые кварталы города, уличные числа становятся выше. Ниже Manhatta обращается к уличным числам ниже 14-ого Уличного и Центрального Парка, и Верхнего Манхэттана к переименованию, северному, часть острова.

